
 
Interpellation 

 

Till kommunstyrelsens ordförande  

 

Var hamnade motionen om ursprungsmärkning av köttråvaror? 

 

På kommunfullmäktige den 16 december 2019 behandlades Kristdemokraternas motion om 

ursprungsmärkning av köttråvaror som serveras i kommunens verksamheter.  

Kommunstyrelsen hade föreslagit att motionen skulle anses besvarad därför att tekniska nämnden 
uppmanat kostenheten att publicera information om upphandlingskrav och leverantörer på 
kommunens hemsida. När det under sammanträdets gång visade sig att motionen var på väg att vinna 
fullmäktiges gehör och därmed bifallas, valde fullmäktiges majoritet att återremittera motionen.  
 
Såvitt vi kan bedöma har inget hänt i ärendet efter återremissen. Trots sökning på kommunens 

hemsida kan vi inte ens finna att uppmaningen att publicera information på hemsidan åtlytts. Detta 

innebär att inte ens den mest medvetne och motiverade kan ta reda på ursprunget av den köttråvara 

som serveras.  

 

Vi är väl medvetna om att coronapandemin stökat till det, men eftersom andra motioner beretts och 

behandlats i kommunfullmäktige på senare tid så kan inte längre pandemin vara förklaringen till 

fördröjningen. 

 

I och med att det även på regeringsnivå bereds förslag på att ursprunget skall deklareras även för 

köttråvaror som serveras på landets restauranger, så ser vi ingen anledning till att ytterligare fördröja 

en ursprungsmärkning av det kött som serveras i kommunens verksamheter. 

 

Mot bakgrund av ovanstående vill vi kristdemokrater ha svar på följande fråga: 

 

• Var har motionen hamnat efter återremissen och när kommer den åter till 

kommunfullmäktige för beslut? 

 

 

 

Kent Sjöberg 

Kristdemokraterna 

 


